
   

 

   

 

Årsmøte 2025                           

Dato: 27.03.2025 

Klokkeslett: 19:00  

Sted: Teams  

 

 

 

Dagsorden  

1. Forslag til forretningsorden  

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

3. Valg av 2 møtereferenter 

4. Valg av møteleder 

5. Valg av 2 til å underskrive protokollen 

6. Valg av 3 til tellekorps  

7. Årsmelding fra styret og undergrupper 2024 

8. Årsregnskap 2024 og forslag til budsjett 2025 

9. Revisjonsberetning 

10. Innkommende forslag 

11. Valg 

 

 

Gjør oppmerksom på at det kun er medlemmer som har betalt medlemskontingent til NAK 

og grunnkontingent til NKK for 2025, som har stemmerett på årsmøte. 

Æresmedlemmer har kun stemmerett dersom de har betalt grunnkontingent til NKK. 

 

 

 

 



   

 

   

 

Forretningsorden for årsmøter i Norsk Akita Klubb  

Forretningsorden er et sett med regler som skal legges til grunn under gjennomføringen av 

årsmøte. Forretningsorden godkjennes som første punkt på dagsorden ved åpning av møte. 

Et medlem som ber om ordet til forretningsorden får det utenom oppsatt talerliste, men 

bare en gang i hver sak. Man har krav på ordet til forretningsorden for å slå strek, 

begrensning av taletid eller uttale seg om avstemning.  

 

Avstemming  
Avstemming etter at alle som ønsker ordet er ferdig, eller det er vedtatt å sette strek. 

Ordstyrer refererer de forslag som foreligger og redegjør for hvordan avstemmingen skal 

foregå. Krav til skriftlig avstemming skal tas til følge.  

 

Åpen avstemming over et forslag kan foregå ved akklamasjon. Er det mer enn et forslag kan 

voteringen foregå ved håndsopprekking eller ved skriftlig avstemming. Stemmene skal telles 

av et valgt tellekorps og antall stemmer føres inn i protokollen.  

 

Avstemming gjøres ved alminnelig flertall (50 % + 1 av stemmene, blanke stemmer teller 

ikke). Lovendringer avgjøres ved kvalifisert flertall, det vil si at stemmer må være mer enn 

2/3 av avgitte stemmer, jf. Lov for Norsk Akita Klubb § 3-1.  

 

Avstemmingsregler  
Hvis det forekommer flere forslag til vedtak i en sak, skal ordstyrer gå frem slik:  

- Forslag som ikke direkte angår saken forkastes straks.  

- Eventuelt utsettingsforslag tas opp til avstemming.  

- Blir dette ikke vedtatt, skal en begynne med å sette opp de mest ytterliggående forslag opp 

mot hverandre.  

 

Fremgangsmåte ved valg  
Ved valg brukes alminnelig flertall. Hvis tre eller flere kandidater og ingen av dem får mer 

enn 50 % av stemmene, skyves den med minst stemmer ut, og det foretas omvalg. Dette 

gjentas til en av kandidatene får mer enn 50 % av stemmene. Ved stemmelikhet avgjøres det 

ved loddtrekning. 

 

 

 

 



   

 

   

 

 

Årsberetning fra Styret 

Styret har bestått av: 

Leder: Hanne Kristin Kjelsberg-Odden 

Nestleder: Andrea Emilie Stornes 

Sekretær: Linn Merethe Kjønna 

Kasserer: Marita Oline Raanes 

Styremedlem: Viktoria Jucinske 

Styremedlem: Stine Jeanette Brobakken 

Varamedlem: André Østli 

Varamedlem: Laura Kleven 

Styret har avholdt 6 styremøter. 

Utstillingskomiteens representanter arbeidet i egen styringsgruppe siden pro juli 2024 med 

Jubileumsåret 2025. Etter årets gjennomførte spesial i samarbeid med JUN og NAAK. 

Arbeidsgruppa i forbindelse med gjennomføring av Norgesmesterskapet i blodspor 

arrangementet på Dovrefjell avholdt 3 arbeidsmøter. Arbeidet jevnlig siden 2023 gjennom 

korrespondanse og kommunikasjon etter behov/planlegging med involverte parter. 

Styret har hatt et overordnet mål aktivt promotere rasen utad og NAK som raseklubb. 

Øvrig benyttet styrets chat og e-post til informasjon, videreformidling og spørsmål. Svart ut 

innkommende post og invitasjoner. Oppdatert aktivitetsresultater. Innlegg til Akitaposten. 

Lagt delplan for året 2025 som skal gjennomføres 

 

Aktiviteter året 2024: 

Avholdt årsmøte 10.04.24. 

- Invitert fortløpende for styrets medlemmer til å delta i nettbasert undervisning. 

Organisasjonskurs, årsmøte fra A til Å, Avlsråd seminar og annet relevant, med muligheter 

for personlig deltagelse 

- Tilbud til medlemmer om refusjon av deler av kursavgift ved deltagelse på Blodsporkurs i 

perioden 01.08.24 - 30.06.25. 

- Administrasjon av Forumsiden 

- Gjennomgående arbeid med gave- og sponsmidler 



   

 

   

 

- 17.-19.05 Japanspesialen på Hunderfossen 

- 30.06 Avholdt Valpeshow i Fugleparken Raufoss i samarbeid med Toten og Omegn 

Hundeklubb 

- 15.-18.08 Avholdt NM blodspor i samarbeid med Moskusstuggu. Ref; Utfyllende innlegg 

Akitaposten nr 3/2024 

- 25-27.10 Invitert styret med undergrupper tilsluttet NAK fysisk møte (bli kjent-ordet fritt) 

med miniseminar om Organisasjonsarbeid. 

 

Styret takker sine samarbeidspartnere internt og eksternt for året 2024 

 

For styret 

Leder Hanne Kristin Kjelsberg-Odden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

ÅRSBERETNING FRA SUNNHETSUTVALGET 2024,  

FOR NORSK AKITA KLUBB 

 

Sunnhetsutvalget har i 2024 bestått av: 

- Britt Nyberg, leder 

- Lisbeth Overgård Høyem, medlem 

- Linn Merethe Kjønna, medlem 

 

STATISTIKK FOR 2024 

Øyelysningsresultater (ECVO): 

14 hunder har blitt øyelyst: 

- Av disse er 13 øyelyst uten anmerkning og 1 med påvist Distichiasis/Ektopiske Cillier 

 

AD-resultater: 

1 hund ble røntget og diagnostisert med 0 (eller fri) 

 

HD-resultater: 

12 hunder ble røntget: 

- 5 diagnostisert med A 

- 3 diagnostisert med B 

- 4 diagnostisert med C 

 

Kull registrert hos NKK fra 01.01.24 til 31.12.24: 

4 kull med til sammen 11 valper 

Hannhunder med registrert avkom i Norge i år 2024: 

RKF6390980 Megapolis Style Ichi (1 kull) 

ÖHZB/AK580 Nihon No Egao K’leinikaeru (2 kull totalt) 

PKRV23699 Wan Go Namitori (1 kull) 

SE12958/2023 Kingu Nikku Go Shun’you Kensha (1 kull i Norge) 



   

 

   

 

Importer 2024: 1 hannhund fra Sverige og 1 fra Polen. 

 

RAPPORT FOR 2024 

Det er registrert 4 kull med til sammen 11 valper i 2024, som er bedre enn de 2 kullene med 

1 valp i hvert som ble født i 2023. I tillegg kom det også 2 importer: en fra Sverige samt en 

fra Polen. 

SU har fått en rekke henvendelser, både via telefon og mail. Det har vært generelle spørsmål 

om rasen, slektskap og avlsarbeid. Det har også vært spørsmål relatert til import og gemytt. 

Vi vil minne om muligheter til DNA-testing, som er under stadig utvikling. Det vil kunne gi en 

pekepinn om hvordan det står til med rasen og de hundene man har planlagt å bruke i avl. Vi 

kan nevne, «Genetic Diversity Test» som viser innavlsgraden i avlsdyrene og i tillegg kan man 

sjekke hvordan en kombinasjon mellom to testede individer kan arte seg. Det kan testes for 

«Amalogensis Imperfecta», som er en recessiv nedarvet tannlidelse hvor selve tannemaljen 

blir affektert. Emaljen får groper og blir porøs. Dessverre er det blitt mye penger involvert 

ved salg av Akita i enkelte land, inklusive Japan, som har gjort at AI er noe vi bør være mer 

oppmerksomme på i fremtiden. I tillegg kan man også teste hunder for bærer av genet for 

langpels hvis man ønsker det.  

SU har hatt sine faste spalter i Akitaposten med resultater fra HD/AA-røngten og øyelysing. 

Her har det også kommet informasjon om importer og kull med valper etter foreldre som 

oppfyller klubbens avlskriterier. Kull der en eller begge foreldrene ikke oppfyller klubbens 

retningslinjer, står også oppført. 

SU vil presisere viktigheten av godt gjennomtenkte kombinasjoner. Klubbens avlskriterier er 

ikke vanskelige å oppfylle hvis man planlegger å ta et kull. Avlskriteriene er ikke satt opp for å 

sette kjepper i hjulet for oppdrettere, men for å holde rasen så frisk som mulig og å tilse at 

det vil være mulige avlskombinasjoner også i fremtiden. 

Vi har startet arbeidet med en spørreundersøkelse til oppdretterne på klubbens 

oppdretterliste, samt andre som har hatt registrerte kull de seneste årene. Denne er tenkt 

som et mulig verktøy for å utrede årsaker til tomme tisper, små kull og døde valper. Håpet er 

å finne et mønster for å forebygge slike tilfeller så godt man kan. 

SU takker alle klubbens medlemmer og oppdrettere for året som har gått, og for at dere har 

vært åpne og sendt inn materiell og informasjon som er viktig for vårt arbeid med rasen. Det 

er gull verdt og bidrar til å fremme rasens helse og gemytt. Vi tar gjerne imot mer 

informasjon. Fortsett med å spørre oss i SU hvis dere lurer på noe når det gjelder avl, helse 

eller importer, vi hjelper dere så godt vi kan. 

 

For Sunnhetsutvalget, 

Britt Nyberg, Lisbeth Overgård Høyem og Linn Merethe Kjønna 



   

 

   

 

Årsberetning fra Akitapostredaksjonen 

Akitaposten har kommet ut med 4 nummer i 2024. 3 nummer digitalt og 1 nummer 

(julenummeret) som blad. 

Vi har fortsatt flere av de faste som er flinke til å dele stoff og sin kunnskap med oss. Det er vi 

veldig takknemlige for! Men vi savner at enda flere ønsker å dele hverdagen med oss. Så vi 

legger inn ett lite ønske for 2025. Alle bidrag vil tas imot med åpne armer. 

 

Hilsen fra redaktørbærtene 

Tilde og Carina Kjos-Klevan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning fra valpeformidler 
 

 

Jeg har ikke hatt så mange henvendelser fra folk som gjerne vil ha Akita siste året. 

Men noen har det da vært.  

Mine erfaringer er også at når oppdrettere legger ut info om sine planer, får både de og jeg 

henvendelser. 

  

NAK's valpeformidling på Facebook, blir flittig besøkt. Det er derfor viktig at planer fra dere 

oppdrettere blir lagt ut der.  Jeg oppfordrer de som kontakter meg, til å følge med på FB 

siden vår. 

  

Opplever også at klubbens info ang useriøse valpselgere på Finn.no og klubbens hjemmeside 

funker veldig bra. Jeg får henvendelser fordi folk har lest vår info. Om dere oppdrettere får 

henvendelser direkte, er det viktig at dere også informerer om dette. Kanskje vi kan bli bedre 

på å legge ut våre planer på klubbens valpeformidling.  Det er vel der vi treffer de som gjerne 

vil ha en Akita i familien sin. 

  

 

Hilsen fra Valpeformidler 

Inger-Karin Helander 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning fra utstillingskomiteen 

 

Utstillingskomiteen har fra Pinsen 2024 bestått av Lisbeth Høyem, Stine Jeanette Brobakken, 

Andrea Stornes og Linn Merethe Kjønna. Inntil dette var klubbens representanter i den felles 

komiteen Andrea og Linn. Etter avholdt spesial 2024, ble Linn og Lisbeth med videre i den 

felles komiteen sammen med JUN og NAAK. 

Spesialen ble noe amputert med tanke på påmeldinger og oppmøte, noe vi anser er mye 

grunnet at 17. mai falt dagen inn mot helgen. Ellers var arrangementet stort sett vellykket. Vi 

satser på et bedre resultat å vise til etter avholdt jubileum i 2025. 

Vi har i år også avholdt valpeshow i samarbeid med Toten og omegn hundeklubb, hvorav 

NAK sto for dommer, ringsekretær, skriver og utstillingsleder. Det opplevdes som et godt og 

vellykket samarbeid og arrangement. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

RESULTAT OG BALANSE NORSK AKITA KLUBB 2024 MED 

BALANSE 2025 

ÅRSREGNSKAP 2024 

Norsk Akitaklubb (NAK) er en selveiende organisasjon. NAK er underlagt NRS(F) God 

Regnskapsskikk for ideelle organisasjoner. Regnskapene skal gi best mulig: 
• Informasjon om oppfyllelse av den ideelle organisasjonens formål 

• Informasjon om hvordan midler anskaffes og blir benyttet 

• Grunnlag for kontroll av ledelsen/styret og formuesforvaltningen 

• Grunnlag for vurdering av forutsetningene for fortsatt drift 

  

Konto   RESULTATREGNSKAP NAK BUD 

2025 

N

ot

e 

2

4 
  

  
1 
1 
6 
2 
2 
3 

  
4 
5 
5 

RES2024 

BUD2024 
RES2023 RES2022 RES2021 

RES2020 
31

10 
Oslo Dog show 0 0 0 0 0   0 

41

10 
Aktivitet/promotering Oslo Dog show 5 000 0 6 000 3 290 0   0 

31

11 
Inntekter Japanspesialen -1 500 -27 643 -40 

000 
-58 

190 
-36 

365 
-9 041 -21 

233 
41

11 
Kostnader Japanspesialen 8 000 34 246 30 000 55 

880 
16 

953 
  107 

42

20 
Utstilling- premier og rosetter 8 000 10 125 5 000 2 430 14 

770 
1 875 0 

31

12 
Inntekter Blodspor 0 -91 760 -10 

000 
-3 750 -34 

791 
    

41

12 
Kostnader Blodspor 0 99 835 0 8 255 29 

584 
9 320   

31

20 
Sponsorinntekter -5 000 -5 000 -20 

000 
  -     

31

30 
Annonseinntekter (Hjemmeside NAK) -1 200 -800 -800 -900 -900   -300 

39

20 
Medlemskontingenter -22 850 -27 200 -26 

000 
-28 

225 
-29 

950 
-32 

575 
-24 

330 
39

90 
Andre aktivitetsinntekter -15 000 -19 482 -22 

000 
  -29 

123 
-1 200   

44

00 
Andre aktivitetskostnader - valpeshow 0 11 305 40 000   3 180 1 400   

  AKTIVITETSRESULTAT OG INNTEKTER -24 550   -16 374 -37 

800 
-21 

209 
-66 

641 
-30 

222 
-45 

756 
32

10 
Salg av effekter -3 500   -2 285 -8 000 -13 

885 
-6 864 -1 043 -980 

43

00 
Innkjøp av effekter for videresalg 0   5 000 16 

227 
19 

043 
0 0 

  INNKJØP FOR VIDERESALG -3 500   -2 285 -3 000 2 342 12 

179 
-1 043 -980 

63

00 
Leie lokaler - lager for materiell 2 000 

  
8 

  

  

  

  2 400 0     0 

63

10 
Transport effekter og materiell 3 000 2 810 5 000 4 784       

63

60 
Brønnøysundregisteret               



   

 

   

 

64

20 
Leie datasystemer - outsourse oppgaver     

  
7 

  
8 
8 
8 

  

  

  

  

  

  

  
9 

          984 

65

40 
Inventar og utstyr 0       3 299     

65

90 
Annet driftsmaterial 3 200   3 000 2 143 975     

68

20 
Trykking Akitaposten 9 500 8 526 7 000 6 420 0 4 624 12 

941 
69

40 
Porto (Akitaposten)- og annet     200 57 350 361 -108 

68

60 
Møteutgifter styret, kurs & læring 5 200 85 4 000 800     618 

68

70 
Kurs og Opplæring for drift av klubb mv 12 000 11 250 16 000         

71

40 
Reisekostnad 2 800 501 6 000 3 617 3 003 3 629   

73

20 
Kjøp av reklame og markedsføring               

73

21 
Domene, webhotell 990 990 1 200 990 1 374 1 389   

74

10 
WUAC (Word union of Akita clubs) 2 308 0 0 0 0   1 969 

77

46 
Øreavrunding -348     -1   -1   

77

70 
Bankgebyr/Vippsgebyr 400 352 300 261 206 385 14 

77

90 
Annen kostnad 2 000 -20 2 000         

77

98 
MVA-refusjon NKK på kostnader -7 500 -7 607 -8 000 -7 343       

  ANDRE DRIFTSKOSTNADER 35 550   16 888 39 100 11 

729 
9 207 10 

387 
16 

418 
80

40 
Renteinntekt sparekto og foreningskto -7 000   -7 114 -3 000 -3 140 -721 -169 -630 

80

70 
Annen Finansinntekt er rtr 

driftskto.næring 
-500 -483 -350 -320 -289 -182 -185 

  NTO FINANSPOSTER -7 500   -7 597 -3 350 -3 460 -1 010 -351 -815 

                    
ÅRSRESULTAT NAK0   -9 368 -5 050 -10 

598 
-46 

266 
-21 

228 
-31 

133 

  

  

Forenklet presentasjon av resultat- og budsjett: 

  

  BUD202

5 
RES202

4 
BUD20

24 
RES20

23 
RES20

22 
RES20

21 
RES20

20 

SUM INNTEKTER 56 550 181 767 130 

150 
108 

410 
139 

003 
44 

210 
47 

658 

SUM KOSTNADER -56 550 -172 

399 
-125 

100 
-97 

812 
-92 

738 
-22 

982 
-16 

525 

ÅRSRESULTAT 0 9 368 5 050 10 598 46 

266 
21 

228 
31 

133 

 



   

 

   

 

 

MERKNADER OG NOTER TIL RESULTAT 2024 –ER GITT AV KASSERER. 

BUDSJETT 2025 ER STYREBEHANDLET MED STYRETS INNSPILL 

  
Årets resultat er et overskudd på 9.368 kroner. Aktivitetsresultat er dog negativt for 

både Japanspesialen og NM Blodspor, med hhv 6603 kroner og 8075 kroner. Disse ville 

sett betydelig mer alvorlige ut, dersom det ikke lå inne omfattende sponsormidler, 

både direkte i form av spesielt premier til deltakere og til utlodning. Og indirekte i form 

av nedprising av leveranser. 

Likeledes ville arrangement hatt et komplett annet kostnadsbilde uten de omfattende 

leverte dugnadstimer. 

  

Klubben har økt sin egenkapital til 224.542 kroner. Kapital er aktivt gjennom året 

plassert på høyrentekonto, med merkbar positiv effekt på finansresultat. 7114 kroner i 

renteinntekter. Praksis med resultatføring på kjøp av effekter og rosetter er etter 

forsiktighetsprinsippet og kontantprinsippet videreført. Ingen lagervarer i balansen. 
  

Resultat skulle man kunne tåle at var negativt, dersom de ønskede kurs- og 

aktivitetsmidler avsatt i budsjett for året, hadde vært brukt. Mider for å stimulere til 

aktivitet og kursing for våre medlemmer, både på hund men også klubbdrift. Det er 

annonsert & avertert og vært styretema, at ethvert medlem kan søke mider for å lage 

et bredt spekter av program. Og refusjon fra klubb på å ta blodsporkurs. 

  

Det ble avsatt midler til organisasjonsopplæring, da også NAK må erkjenne at både vilje 

og kunnskap for å drifte klubb, trengs og fornyes i yngre rekker. Kursmidler har gått til 

Avlsråd. Styret har ikke lykkes med å gjennomføre fysisk samling av styret, der i 

hovedsak de yngre var ønsket inn. Heller ikke har noen funnet anledning til å delta på 

NKKs organisasjonskurs. NKK sin portofølje av kurs begynner å bli omfattende og noe for 

enhver. 
  
  
  

NOTER 2024 

Nr. 1 Japanspesialen 2024 

Japanspesialen 2024 hadde 97 påmeldte Akita til eksteriør og valp. Det er 43% færre 

påmeldte enn i 2023 med japanske dommere. Det blir jo dermed færre inntekter til å 

dekke faste kostnader som leie på Hunderfossen. 

  

Japanspesialen 2024 hadde budsjettert med et overskudd på nærmere 60 tusen, men 

gikk på et underskudd på nærmere 20 tusen. Eller 6603 kroner per klubb. Dette 



   

 

   

 

forklares spesielt i antall påmeldinger. Hunderfossen har hatt prisvekst, som andre i 

bransjen. Men det meste av denne tok de i 2023. Kan det være en idé og vurdere annen 

lokasjon på arrangement? 

  

Men også andre kostnader bør få oppmerksomhet. Skal kiosk i det hele tatt videreføres i 

den form den har? Et knapt pluss på 4-tusen, etter hundrevis på sletta. Kan kiosk gis til 

andre, komme i annen form, eller avvikles? 

 

NKKs elektroniske avgift og aktivitetsavgift merkes. I 2024 gikk 19 % av 

påmeldingshonoraret til NKK. NKK systemet kommer man ikke forbi. Alternativt er 

tiden inn for å øke påmeldingshonorar. 

  

JAPANSPESIALEN Ant.24Kr24%i24 Ant.23Kr23%i23 

Påmelding NAK 97 27 643 100 169 58 190 100 

NKK-kost   -5 130 19 %   -9 109 16 

NTO innt. Påmelding22 513 49 081 

Arr.kost   -29 116 105 %   -46 771 80 

Resultat pr. klubb -6 603 -24 %   2 310 4 

  

  

JAPANSPESIALEN TOTALT 2024 REG2024 BUD 2023 REG2023 BUD %i24%i23 

Inntekter   -101 

963 
-187 

200 
-193 

859 
-230 

750 
-100 

% 
-100 

% 

Kostnader 

dommerapparatet 
71 133 88 770 157 

582 
141 370 7

0 

% 

8

1 

% 

Kostnader leie 

Hunderfossen 
20 195 14 000 14 830 6 400 2

0 

% 

8 

% 

Andre kostnader   30 443 24 805 14 518 5 450 3

0 

% 

7 

% 

Underskudd/Overskudd 19 808 -59 625 6 929 77 530 -19 

% 
4 

% 

Per klubb   6 603 -19 875 2 310 25 843     

  

  

Nr. 2 NM blodspor 2024 

NM blodspor gikk på et underskudd med 9257 kroner. Differansen mellom note og 

resultatoppstilling, er innkjøpte NM sløyfer her i note, med 1182 kroner. 

  

NM ble gjennomført med 31 ekvipasjer. Lenge så det ut til at det kun ville bli 21 

ekvipasjer. Dette var besluttet av NKK etter at NAK fikk tildelingen. Tidligere år var det 

41 ekvipasjer. NKK snudde delvis, og besluttet at det fremover skal være 31 ekvipasjer. 



   

 

   

 

Å dra i gang og gjennomføre et NM, er en stor prestasjon for en liten klubb. Med bortfall 

av noen budsjetterte sponsorinntekter, er arrangement økonomisk sårbart, og vil 

definitivt ikke bære seg med bare 21 deltakere. NKK tok dette til etterretning. 

  

Det ligger mye spons inne i NM. 

Direkte og indirekte. Med dette 

bildet, burde påmeldingsavgift 

vært på 3300 kroner per ekvipasje. 

Den var på 2150 kroner. 
NM S P O N S -17 500 
NM PÅMELDING brto -67 300 
NM LODDSALG -6 960  -91 760 
NM DOMMERKOST 48 974 
NM DRIFT 5 641 
NM LEIE LOKALER 7 952 
NM HUNDEFØRERE 25 229 

 NM ADM. APPARAT 13 221  101 017 

UNDERSKUDD 9 257 

 

Er det urimelig fremover å ta en deltakeravgift på om lag 3500 kroner, eller mer? 75 

prosent kommer tilbake direkte til ekvipasjene Vel, - noen deltakere har langt å reise, 

og de må betale for sin overnatting. Men arrangør må dekke alle kostnader med for 

dommerkorps, i tillegg til et beskjedent honorar, mv. 
  

Nasjonal gjennomføring bør etter vår erfaring revideres på flere punkter enn antall 

ekvipasjer. Det bør være et trangere nåløye for dommere til å kvalifisere seg til de 

virkelig store prøvene. Det betyr også at dommerhonorar sannsynligvis må økes. NKKs 

tilstedeværende representant holder godt i tømmene, - men sporutlegg og dømming 

blir ikke bedre enn dem som utøver dette i felt. 

Dette NM ble ødelagt for spesielt en deltaker av dommerslurv. Dessverre ble det 

ikke innlagt protest innen tidsfrist, for vi trodde knapt det vi opplevde. NM-arrangør 

i NAK ønsker å løfte forslaget inn til Representantskapsmøtet i NKK. 

NM & NAK har fått stor goodwill og godt omdømme gjennom reportasjer i 

Hundesport, gjennom sosiale media og direkte under engasjement, som var preget av 

god stemning og god sportsånd. Hundesport når ut til 85.000 medlemmer fordelt på 

220 klubber. Dovre kommune ønsket velkommen gjennom sponsing. NRK hadde 

direkte nyhetssending om og under arrangement. 

Høyfjell og Dovre fikk oppmerksomhet. Vi hadde mange fantastiske Akita tilstede, og 

fikk representert rasen vår godt. Flere antydet at 

neste sporhund blir en Akita. 
 



   

 

   

 

 

 

  

Nr. 3 Sponsorinntekt 2024 

NAK har mottatt en direktestøtte på 5000 kroner fra Pokeramatørenes landsforening. 

Til valpeshow var det gitt 29 ulike verdifulle premier. Fra Harestua dyreklinikk til 

Innlandet Bilutleie, via Outlet Raufoss og masse mer. Til utlodning NM var det gitt 11 

ordentlige premier, med tillegg store fruktkurver og annet. Til NM spor-premie ble det 

gitt kostbare Power gavekort og Monter gavekort. Videre fra Felleskjøpet Appetitt 

hundefor og Expedition Hurtta dekken, Sport 1 Bergans lue og fra Erland Kjeldsberg 

ettertrakta hjemmestrikka tova sokker. Alt sammen med NAK sine pokaler, rosetter, 

treskilt med Akitahode og NAK kopper med logo. Moskusstuggu sponset NAK med vel 

10.000 kroner på utleie/bortlån av lokaler. Dovre kommune sponset med 10.000 kroner, 

og Fjellbanken SMN sponset med 7.500 kroner. 
 

Nr. 4 Medlemsinntekter 2024 

Hyggelig å se at vi har hatt en liten økning i 2024, for så å ramle ned når kommer inn i 

2025. Erfaringsmessig er dette helt vanlig, og følger kontingentkravet fra NKK på nyåret. 

Det et fortsatt god plass opp til medlemstallet i 2021, men det er fortsatt 

samfunnsmessig urolige tider, som har betydning for hundehold. Når vi ser på februar 

2025, så bør alarmen gå, og gode krefter komme sammen for å finne en ny måte å 

drifte klubb på. Det å peke på styret, er ikke ansvarlig driftsform mere, - og en 

ansvarsfraskrivelse av alle dem som vil Akita vel. 

  

Kontingent i NAK har vær uendret mange år. Er tiden moden for en moderat økning? 

  

MEDLEMSBEVEGELSE 

Kontingentkr 

  

  
FEB.

25 

  DES.24 Antall betalende 

medlemmer 
JAN.24 DES.23 DES.22 JAN.25Ant.kr 

Ordinær 350 60 72 75 26 

250 
73 78 82 

Familiemedlem 150 3 3 4 600 5 5 6 



   

 

   

 

Halvårig 175     2 350   1 2 

Æresmedlem 0 4 4 4 0 4 4 4 

SUM TALL 67 7985 27 200 828894 

  
  

  

Nr. 5 Valpeshow 2024 

Fellesarrangement sammen Toten og Omegn hundeklubb. 34 påmeldte via dogweb. 1 

direkte bank. Og noen på vipps på stedet. Om arrangement, - se leders årsberetning. 

  
Vs PÅMELING div 19 482 

 Vs KOST. div. - 17 219  

 Overskudd fordelt 2 263  

  

  

 

Nr. 6 Rosetter – Pokal 2024 
  

Valpeshow 7 045 Delt kost med medarrangør 

Japanspesialen 1 688 Komplementering beholdning. NAK sin kost alene. 

Blodspor 1 183 
Komplementering beholdning med NM pokal og NM sløyfe. Var ellers kjøpt til prøver 2023 
som ble avlyst av flommen "Hans". 

 Oppbevaring 209  

 

Sum 10 125 

  

  
Nr. 7 Akitaposten 2024 

Akitaposten i papirutgave til jul, har en prisoppgang på 2711 kroner fra 2023 til 2024. 

Det er trykt og distribuert 80 eksemplarer, og får dermed en stykkpris på 34 kroner. 

Akitaposten er viktig for mange. Er vi villig til et påslag på kontingent? PT trenger vi hele 

24 kontingenter til å betale for Akitaposten alene. Er vi villig til det? 

 

Nr. 8 Kostnadsposter 2024 
• Kto. 6300/6310: Klubb har materiell på lager, som transporteres til Japanspesialen og andre 

arrangement. Det er NAK telt, kiosk-telt, kafedriftmateriell – og effekter. Et stort spørsmål 

hva gjør med dette videre? Avvikle – flytte – leie/kjøp kapellhenger? Det kan se ut som om 

det får en foreløpig 

løsning på Hamar. 

• Kto. 6870: NKK kurshelg for avlsråd er gjennomført i januar 2024. NAK hadde tre 

påmeldte, hvorav to meldte forfall. Deltakelse kursing omfatter klubbens undergrupper. 



   

 

   

 

• Kto. 6860/6870/7140: Se også notat under «Merknader til resultat» og under note 4: 

medlemsutvikling og organisasjonsopplæring. Reisekost disponeres av styret, og rettes der 

nødvendig for gjennomføring av NAK-representasjon og deltakelse. I tillegg kan det ligge 

dekning av reisekost i særskilte arrangement, som Japanspesialen. 

• Kto. 7790: Fortsatt en post til fri disponering for styret. Det kan for eksempel være å 

støtte annen organisasjon. Ikke benyttet i 2024. 

• Kto. 7410: WUCA 2025 kommer inn. Kontingent til verdensunionen. Siste krevd inn og betalt i 

2020. 

• Kto. 7798: Se note 9 

  

  

Nr. 9 MVA refusjon 2024 

MVA refusjon for året 2023 gjennom NKK, er beregnet til 7607 kroner. Refusjon gis 

med en sjablongmetode på 7-9 % av kostnadsgrunnlaget i klubb (NAK kr.97.812), 

avhengig av bevilget beløp fra regjering. NKK som paraplyorganisasjon bruker forenklet 

modell for å favne alle klubber. I 2024 kom overføring fra NAK innen årets utløp. 

Refusjon har i 2024 fått egen linjeføring i regnskapet under kostnader. Budsjett 24 og 

resultat 23 er bygd om for å vise tilsvarende. 

Balanse 2024 

BALANSE per 31.12.2024 UB2024 UB202

3 
UB202

2 
UB202

1 
UB202

0 

Fordring 0 5 106 0 100   

Kasse, kontanter 0 0 0 0 0 

Sparekonto: 1822.17.35265. 227 101 183 

089 
104 

561 
103 

844 
103 

676 
Foreningskonto: 1822.17.35249 5 968 26 979 99 355 58 618 37 241 

Japanspesialen 1813.10.28365 0 0 659 370 188 

Vipps: 1822.76.33898 0 0 1 1 1 

SUM EIENDELER 233 069 215 

174 
204 

576 
162 

933 
141 

105 

Annen Egenkapital -215 174 -204 

576 
-162 

933 
-141 

105 
-105 

949 
Årets resultat -9 368 -10 

598 
-46 

266 
-21 

228 
-31 

133 
Leverandørgjeld (Akitaposten) -8 526   4 623 -600 -4 023 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -233 069 -215 

174 
-204 

576 
-162 

933 
-141 

105 



   

 

   

 

Styret i NAK 2024: 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

 

 

 

 

BUDSJETT 2025 Styrets føringer, fakta & best Guess. 
  
• Kto. 3110/4110: Oslo Dog Show er en viktig promoteringsarena for rase og klubb. Gitt NKK kan 

gi noenlunde samme betingelser neste gang, så bør vi ha som mål om å være representert. 

Kostnader knyttet til standplass og reise/parkering for de som tar presentasjonsøkter. 

• Kto. 3111/4111/4220: Japanspesialen har økt kostnadstrykk. Revidert budsjett for Spesialen 

medio februar, har et ørlite pluss. Direkte kostnader for NAK er innkjøp av rosetter & premier med 

budsjett 8000 kroner, - og kostnader tilknyttet NAK sitt mannskap på jobb gjennom helga, som 

overnatting og reise, med budsjetterte 8000 kroner. I sum subsidierer NAK Japanspesialen med opp 

mot 16000 kroner. 

• Kto. 3990: Kurs/webinar for NAK medlemmer, åpne for annonser eksterne på Forum, 

luftslott eller annet. Muligens nye Valpeshow eller ordinære blodsporprøver. 

• Kto. 6300/6310: Materiell skal flyttes fra nåværende lager til Hunderfossen, og deretter Hamar. 

Det er NAK telt, kiosk-telt, kafedriftmateriell – og effekter. På et tidspunkt må det vurderes om: 

Avvikle – flytte – leie/kjøp 

kapellhenger? 

• Kto. 6860/6870/7140: Se også notat under «Merknader til resultat» og under note 4: 

medlemsutvikling og organisasjonsopplæring. Reisekost disponeres av styret, og rettes der 

nødvendig for gjennomføring av NAK- representasjon og deltakelse. I tillegg kan det ligge 

dekning av reisekost inne i særskilte arrangement, som Japanspesialen. 

• Kto. 7790: Fortsatt en post til fri disponering for styret. Det kan for eksempel være å støtte annen 

organisasjon. 

• Kto. 7410: WUAC 2025 kommer inn. Kontingent til verdensunionen. Siste krevd inn og betalt i 2020. 

• Kto. 7798: Se note 9 

• Kto. 3920: Medlemsinntekter justert ned ift. kjennskap per januar. Tallene deretter gått mer ned. 

• Kto. 6590: Høyttaler/speaker til bruk på arrangement, - for å få ut meldinger. Power med rabatt. 

• Kto. 6820: Akitaposten i papirtrykt utgave til jul med forventet prisøkning. 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

KASSERERS FORSLAG TIL JUSTERINGER 

  

  T I L T A K NY JA 

an

t. 

NE

I 

an

t. 

Bla

nk 

1 Heve kontingent fra 2026 Ordinær 
kroner 425,- 
Familie 
kroner 200,- 
Halvårlig 
kroner 200,- 

      

2 Heve annonsering oppdrettere fra og med 2025 Opp 

fra 

100,

- til 
300 

kroner 

      

3 Avvikle papirtrykk av Akitaposten fra og med 2025         

4 Samtlige PremieRosetter selges til kostpris fra og med 2025.         

5 Avvikle kiosk under Japanspesialen. Finne annen lokasjon. 

Forenkle 

arrangement. 

Se note 1       

5 På sikt – dersom ingen materialforvalter melder seg, avvikle 

materiell. 
        

6 En fysisk arbeidssamling av styret med undergrupper og spesielt 

erfarne, for organisasjonsutvikling med tanke på ulike scenarioer, 

og 
kompetanseoverføring. Nye og sittende styremedlemmer 

forplikter seg til deltakelse. 

2025 mai 

- juni 
      

 

 

  

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Revisjonsberetning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

INNKOMMENDE FORSLAG 

Innspill til Årsmøtet i Norsk Akita Klubb  

1) Norsk Akita Klubb spiller inn til Representantskapet i Norsk Kennel Klubb (NKK) 
følgende:  
Med erfaring fra gjennomføring av høylands blodsporprøver og med 
gjennomføring av NM Blodspor, ber vi NKK se på «Regler for norgesmesterskap 
for blodspor, gjeldende fra 1.1.2025». Siste setning punkt 3 sier: «Dommere med 
særlig god dommererfaring skal benyttes som dommere til NM». 
  
Hvordan kan NKK sikre at de påmeldte dommerne faktisk innehar forventet 
kompetanse? Hvordan måles erfaring og kompetanse? 

  
Vår erfaring under NM, tilsier at antall prøver som målestokk alene, ikke 
nødvendigvis gir ønsket erfaring. Vi ser også behovet for at NKK representant 
får utvidete fullmakter, når vi ser at en dommer ikke leverer etter forventet nivå.  
 4 ekvipasjer fikk ødelagt sitt NM på innledende dag av samme dommer. Det er 
ikke tilstrekkelige verktøy tilstede for at Prøveleder og/eller NKKs representant 
kan gripe inn. Vi ber NKK vurdere utvidete fullmakter.  

  
  
   
  

  
  

2) Hanne Kristin Kjelsberg-Odden innstilles som hedersmedlem i klubben. Hun har 
gjennom sine 6 lederår vært et tydelig stemme på at Akita er en brukshund, og 
skal brukes som andre brukshunder, spesialiserte på sine områder, men også i 
aktiv bruk innenfor alle typer hundesport.  
Hanne har stått i spissen for at Norsk Akita klubb skulle søke, ta 
organisasjonsansvar og gjennomføring av først noen år med blodsporprøver, og 
så i 2025 med gjennomføring av norgesmesterskapet.  

Hanne har ellers ledet styret disse årene, med integritet og ro.  
  

  
Med vennlig hilsen 

Marita Oline Raanes 

Medlem NAK 

 



   

 

   

 

Akitaposten forslag 

Per i dag sendes Akitaposten ut 4 ganger i året hvorav 3 digitalt og 1 i 

papirutgave(julenummeret).  Vi har sett en markant prisøkning på dette ene papirnummeret 

der kostnaden øker mer eller mindre med 1000-2000kr pr år.  

Det fremmes derfor forslag om at tiden er moden til å velge en digital og kostnadsfri løsning, 

selv om det er hyggelig å motta i papirform.  

Viser til tallene fra resultatene tidligere år i regnskapet. 

 

Med vennlig hilsen 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

VALG 

Hei, jeg heter Trine Karlsen 

Jeg er 39 år gammel 

Har en akita tipse på 10 mnd som heter Mika , min første akita . 

Født og oppvokst med aktive hunder 

Jeg er interessert i alt som omhandler rasen 

Jobber som tekniker på bil og ganske praktisk anlagt 

Fritiden blir brukt til å trene og aktivisere hund 

Mvh 

Trine Karlsen 

__________________________________________________________________________ 

Jeg heter Per Ståle Syversen, og er 60 år gammel. Sivilstand: gift. 

Min kone og jeg har hatt akita siden 1989, så det har blitt noen hunder opp gjennom årene. 
Nå har vi Odin på 7 år og lille Lady som er 9 måneder gammel. 

Jeg er systematisk og glad i tall, noe jeg regner med vil komme godt med i dette vervet. 

__________________________________________________________________________ 

Kjetil Langdalen, 40 år. Opprinnelig fra Furnes og bor nå i Ottestad med kone, katt og en 
Akita. Vært medlem i klubben i snart 4 år som også var da vi fikk vår første Akita, en tispe 
med navnet Asuka. Driver litt med utstilling, men skaffet oss hovedsakelig en hund for 
sofakos og turvenn. Over snittet japaninteressert og vært der flere ganger. 



   

 

   

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

HUSK: 

BRUK STEMMERETTEN DIN  

 

 

BRUKSANVISNING  

1. Forhåndsstemmer ved valg.  

Klubbens § 3.2 gir muligheter for de av klubbens medlemmer som ikke kan møte på årsmøte 

til å gi sin stemme til valget.  

Forhåndsstemming foregår på følgende måte:  

A.      Sett et X for Ja ved den kandidat du ønsker at skal bli en del av det nye styret.  

            Sett et X for Blank for den kandidat du ikke ønsker at skal sitte i det nye styret.  

           

             Intet X er ikke avgitt stemme.  

 

            NB! Kun 1 X per kandidat og styreverv.  

 

B.       Stemmeseddelen legges i lukket, umerket konvolutt.  

 

C. Konvolutten med stemmeseddelen legges i ny konvolutt sammen med resten av stemmeseddelen 

(merket ”Forhåndsstemmen er avgitt av”), påført navn og adresse.  

 

Alt dette sendes til:  

Linn Merethe Kjønna  

Åssvingen 7  

1890 Rakkestad  

 

Konvolutten må sendes til sekretær Linn Merethe Kjønna og være poststemplet senest 17 mars 2025. 

 

NB! Skriv ikke ditt navn på stemmeseddelen, eller den konvolutten som stemmeseddelen legges i. 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

FORHÅNDSSTEMMEN ER AVGITT AV: 

(Bruk blokkbokstaver) 

 

 

Navn: …………….…………………………………………………………………………… ………...  

 

 

Adresse:………...……………………………………………………………………………… ………..  

 

 

Postnr: ……………………………………….  

 

 

Poststed:……………………...………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

(Fullmakten sendes til akita@klubb.nkk.no fra den e-postadressen du har registrert på “Min 

Side” på NKK sine sider.) 

 

 

 

FULLMAKT 

 

Jeg…………………………………………………………………  

 

 

gir herved………………………………………………………………  

fullmakt til å bruke min stemme på årsmøte i Norsk Akita klubb  

 

 

 

Sted: ……………………   Dato: …………………  

 

 

Underskrift: …………………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:akita@klubb.nkk.no


   

 

   

 

Stemmeseddel til Norsk Akita Klubb sitt årsmøte 2025 

Det kan bare stemmes på en kandidat per verv. Stemmesedler der dette ikke 

følges, eller har overstrykninger eller kommentarer, blir forkastet. 

 


